
اخبار كشور
صفحه 11
چهارشنبه اول اسفند 1۴۰۳
۲۰ شعبان 1۴۴6 - شماره ۲۳۸۰۰

درمکتب امام

سادهانديشانموجّهتکیهگاهنفوذیها
امروز غرب و شرق به خوبى مى دانند كه تنها نيرويى كه مى تواند آنان 
را از صحنه خارج كند، اســلام است. آنها در اين ده سال انقلاب اسلامى 
ايران ضربات سختى از اسلام خورده اند و تصميم گرفته اند كه به هر وسيله 
ممكن آن را در ايران كه مركز اســلام ناب محمدى است نابود كنند. اگر 
بتوانند با نيروى نظامى، اگر نشد، با نشر فرهنگ مبتذل خود و بيگانه كردن 
ملت از اسلام و فرهنگ ملى خويش و اگر هيچ كدام از اينها نشد، ايادى 
خودفروخته  خود از منافقين و ليبرالها و بى دينها را كه كشتن روحانيون 
و افراد بيگناه برايشان چون آب خوردن است و در منازل و مراكز ادارات 
نفوذ مى دهند كه شايد به مقاصد شوم خود برسند. و نفوذي ها بارها اعلام 

كرده اند كه حرف خود را از دهان ساده انديشان موجّه مى زنند.
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سردارحسنزاده:

خدمت سربازی 
در كشور ما مقدس است

فرماندهلشکرمحمدرسولالله)ص(سپاهتهراندرمراسمبزرگداشت
مقامسرباز،بابیاناينکهخدمتسربازیدرکشورمامقدساست،گفت:
درسايرکشورهاجوانانبرایخدمتسربازیاعزاممىشوند،امااينامر
صرفاًدرچارچوبنظامىگریوخدمتنظامىتعريفمىشود،درحالىکه
درنظاممقدسجمهوریاسلامى،ديدگاهمسئولانکهبرگرفتهازمنويات
مقاممعظمرهبریاست،سربازیرانهتنهايکوظیفه،بلکهمهمترينو
باارزشتريندورانزندگىيکجــوانمىدانند،زيرااينمقطعزمانى،
بهترينفرصتبرایرشد،تعالى،تربیتوآمادهسازیجوانانبرایآينده

نظام،انقلاب،کشور،خانوادهوجامعهاست.
سردار حسن حسن زاده، فرمانده لشكر محمد رسول الله)ص( سپاه تهران بزرگ 
در مراسم بزرگداشت مقام سرباز در جشنواره كشورى حضرت على اكبر)ع(، ضمن 
تبريک اعياد شعبانيه و ايام دهه فجر، گفت: واژه خدمت سربازى مقدس است و 
در نظام ما مقدس به شمار مى آيد. علت اينكه خدمت سربازى در كشور ما مقدس 
است اين است كه از آنجايى كه نظام ما يک نظام مقدس است و چون اين نظام 
برگرفته از انقلاب اسلامى است كه خود در امتداد مبعث پيامبر مكرم اسلام قرار 

دارد، بنابراين خدمت در اين نظام نيز مقدس به شمار مى رود.
وى تاكيد كرد: شــهيد حاج قاسم سليمانى گفتند كه ايران حرم است. ايران 
همواره سينه سپر كرده، جلودار بوده و علمدار اين راه مقدس به شمار مى آيد. اين 
همان حريمى اســت كه حاج قاسم سليمانى فرمود: »اگر اين حرم بماند، مابقى 
حرم ها باقى خواهند ماند و اگر اين حرم نماند، هيچ حرمى باقى نخواهد ماند، نه 

حرم ابراهيمى و نه حرم محمدى.«
سردار حسن زاده گفت: خدمت در چنين نظامى، كشورى و وطنى اساساً مقدس 
اســت، به ويژه اگر در لباس مقدس سربازى انجام گيرد. خدمت به كشور، وطن، 

مردم و نظام مقدس جمهورى اسلامى ايران، بدون شک خدمتى مقدس است.
فرمانده لشكر محمد رسول الله)ص( سپاه تهران بزرگ تصريح كرد: اين فعاليت 
ارزشمند، محدود به عرصه نظامى نيست، چنان كه در دوران شيوع بيمارى كرونا نيز 
مشاهده كرديم كه  پرستاران و پزشكان ما چگونه خدمات مقدس خود را ايثارگرانه 
ارائه دادند. همه اين خدمات در نهايت زمينه ساز ظهور خواهند شد و اين مسير، 
به فضل الهى، تحقق خواهد يافت، لذا برادران ســرباز، هم رزمان و همكاران ما در 

نيروهاى مسلح به ويژه در سپاه پاسداران، بايد خود را در دوران ظهور بدانند.
وى گفت: علماى بزرگ ما دو ديدگاه درباره اين دوران دارند؛ بخش عمده اى از 
ايشان بر اين باورند كه ما به ظهور نزديک مى شويم، به اين معنا كه پس از پيروزى 
انقلاب اسلامى، دوران كنونى نزديک ترين مقطع زمانى به ظهور است و تجربه اى 
خاص در اين مسير رقم مى خورد. برخى از علما و بزرگان، از جمله مرحوم علامه 
حسن زاده آملى به صراحت و با استدلال فرمودند كه ما در دوران ظهور قرار داريم، 
ايشان تأكيد داشتند كه همان گونه كه غيبت كبرى و غيبت صغرى داريم، اكنون 
نيز ظهور صغرى در حال وقوع است كه در نهايت به ظهور كبرى خواهد انجاميد. 
بنابرايــن، از هر منظر فقهى، دينى، اجتماعى و بر مبناى آيات و روايات، خدمت 
ســربازى مقدس است، چراكه در راستاى تحقق اهداف و آرمان هاى مقدس نظام 

جمهورى اسلامى ايران و انقلاب اسلامى قرار دارد.
سردار حسن زاده خاطرنشان كرد: نظام مقدس جمهورى اسلامى كه در تمامى 
عرصه ها رويكردى متفاوت از ساير حكومت ها دارد، نگاه ويژه اى به دوران سربازى 
و جوانان دارد. اساســاً نگاه جمهورى اســلامى ايران به جوانان، نگاهى متفاوت از 
ديگر نظام هاى سياســى است. در ساير كشورها نيز جوانان براى خدمت سربازى 
اعزام مى شوند، اما اين امر صرفاً در چارچوب نظامى گرى و خدمت نظامى تعريف 
مى شــود، در حالى كه در نظام مقدس جمهورى اســلامى، ديدگاه مسئولان كه 
برگرفته از منويات مقام معظم رهبرى اســت، سربازى را نه تنها يک وظيفه، بلكه 
مهم ترين و باارزش ترين دوران زندگى يک جوان مى دانند، زيرا اين مقطع زمانى، 
بهترين فرصت براى رشــد، تعالى، تربيت و آماده سازى جوانان براى آينده نظام، 

انقلاب، كشور، خانواده و جامعه است.
فرمانده لشــكر محمد رسول الله)ص( ســپاه تهران بزرگ گفت: از همين رو، 
برنامه هاى نيروهاى مسلح جمهورى اسلامى ايران از نخستين روز آموزش نظامى 
تا آخرين روز ترخيص ســرباز، مملو از برنامه هاى مدون براى رشد و تعالى است. 
دوره هاى عقيدتى، آموزش هاى اجتماعى، برنامه هاى اقتصادى نظير اقتصاد مقاومتى 
و حرفه آموزى و همچنين برنامه هاى ويژه اى كه در ايام ماه مبارک رمضان با محوريت 
قرآن در سراســر نيروهاى مسلح برگزار مى شود، همگى در راستاى ارتقاى سطح 

فكرى و عملياتى سربازان است.
سردار حسن زاده عنوان كرد: دوران سربازى بايد جوانان را آماده سازد تا پس از 
پايان دوره خدمت، بتوانند به بهترين شكل در مسير خدمت به كشور، وطن، نظام و 
مردم خود گام بردارند. از اين رو، حرفه آموزى يكى از برنامه هاى مهم نيروهاى مسلح 
محسوب مى شود و به عنوان هدفى اصلى در اين مجموعه مورد توجه قرار مى گيرد.

وى خاطرنشــان كرد: تمام اين پيشرفت ها و برنامه ريزى ها به اين دليل انجام 
مى شود كه مسئوليت پذيرى جوانان ارتقا يابد تا زمانى كه وارد عرصه اجتماع، خانواده 
و زندگى مشترک مى شوند، از يک تجربه ارزشمند بهره مند باشند. اگر در كشور 
ما چنين دوران خدمتى وجود نداشت كه نزديک به دو سال از زندگى جوانان به 
آن اختصاص يابد تا تجربيات مديريتى كسب كنند، مهارت هاى ارتباطى با جامعه 
را بياموزند و حرفه اى را فراگيرند، در اين صورت ناچار بوديم دوره اى را طراحى و 

اجرا كنيم تا آينده كشور، نظام، وطن و مردم مان تضمين شود.
فرمانده لشكر محمد رسول الله)ص( سپاه تهران بزرگ با بيان آنكه ما سربازانى 
داشــته ايم كه پس از دوران خدمت، مسئوليت هاى مديريتى را بر عهده گرفته اند، 
تاكيد كرد: ما در سپاه تهران و سپاه پاسداران انقلاب اسلامى، بين كاركنان خود 
هيچ تفاوتى قائل نيســتيم. تفاوت تنها در اين است كه سربازان عزيز ما دو سال 
خدمت مى كنند و سايرين مدت بيشترى را در اين مسير قرار دارند. در عين حال 

ما به مسئله خانواده و ازدواج سربازان اهميت مى دهيم و افتخار مى كنيم.
جشنواره حضرت علی اکبر )ع( 

در پی الگوسازی برای جوانان است
سردار محمود توكلى، جانشين فرمانده سپاه محمد رسول الله)ص( تهران نيز 
در اين مراسم گفت: اين جشنواره در ۱۰ موضوع كلى براى سربازان كه در سطح 
رده ها تأثيرگذار بودند و كارهاى فاخر و ارزشمندى را انجام دادند، است و آنها را 
مرحله به مرحله ارزيابى مى كند تا از برترين ها و برگزيدگان آنان در مراحل نهائى 

تقدير و تشكر به عمل آيد.
وى افزود: هدف اين جشنواره، الگوسازى براى جوانان است و همان طور كه از 
نام نامى مولايمان حضرت على اكبر)ع( آمده است، در پى الگوسازى براى جوانان 

اين مرز و بوم است كه لباس سربازى بر تن كرده اند.
شايان ذكر است، جشنواره كشورى حضرت على اكبر)ع(، به همت سپاه حضرت 
محمد رسول الله)ص( تهران بزرگ و با حضور مقامات لشكرى و تعداد قابل توجهى از 
سربازان منتخب سپاه از سراسر كشور در دانشگاه جامع انقلاب اسلامى برگزار شد.

درجلسهغیرعلنىمجلسمطرحشد

پزشکیان: به جای اینکه حرف بزنیم، باید عمل كنیم
رئیسجمهوربعدازپايانجلســهغیرعلنى
مجلسگفت:وقتىمادرداخلباهموباقدرت
باشیمآنهاهرچقدردادبزنند،بهجايىنمىرسند؛

مابهجایاينکهحرفبزنیم،بايدعملکنیم.
مسعود پزشكيان، رئيس جمهور پس از پايان جلسه 
غيرعلنى مجلس با بيان اينكه به ۷ دهک جامعه كالابرگ 
داده مى شود، اظهار كرد: مشكلاتى وجود دارد، اما يک 
مقدار تحمل كنيم و دست به دست هم دهيم؛ باور داريم 

قادر به حل مشكلات هستيم. 
وى افزود: مشكلاتى وجود دارد اما يک مقدار تحمل 
كنيم و دست به دست هم دهيم؛ باور داريم قادر به حل 

مشكلات هستيم. 
رئيس جمهور تصريح كرد: قدم اول معيشت مردم 
است كه با تصميماتى كه گرفته شده در حال برنامه ريزى 
اســت و مقام معظم رهبرى اجــازه دادند نزديک يک 
ميليارد دلار از صندوق توســعه ملى برداشت شود، اين 
اعتبار به كالابرگ تبديل خواهد شد و به ۷ دهک مردم 

داده مى شود و اين ادامه پيدا مى كند. 
پزشــكيان تاكيد كرد: مى گويند ما را تحريم كرده 
و ما را مستاصل مى كنند ، اما خواب آن را خواهند ديد. 
وى افزود: مشكلاتى وجود دارد اما يک مقدار تحمل 
كنيم و دست به دست هم دهيم؛ باور داريم قادر به حل 

مشكلات هستيم.
رئيس قوه مجريه در پاسخ به اين پرسش كه سياست 
مشــخص دولت براى مقابله بــا تندروى ها و قلدرى ها 
چيست؟ بيان داشت: وقتى ما در داخل با هم و با قدرت 
باشيم آنها هر چقدر داد بزنند، به جايى نمى رسند؛ ما به 

جاى اينكه حرف بزنيم، بايد عمل كنيم. 
وى افزود: ما به جاى اينكه در مقابل آنها حرف بزنيم، 
بايد ثابت كنيم كه آنها خواب عملى شدن توطئه هايى 
كه عليه جامعه، مملكت و ايران ما طراحى مى كنند را 

خواهند ديد. 
گقتنى است، جلسه غيرعلنى با محوريت  بررسى 
مسائل و مشكلات اقتصادى و معيشتى مردم با محوريت 
رسيدگى به نوسانات ارزى با حضور رئيس جمهور و وزير 

اقتصاد برگزار كرد. 
امیدواریم تصمیمات اتخاذی بتواند

 از مشکلات اقتصادی در عرصه های مختلف 
گره گشایی کند

محمدباقر قاليباف، رئيس  مجلس شوراى اسلامى، 
پيش از آغاز نشست علنى ديروز )سه شنبه 3۰ بهمن ماه( 
مجلس شــوراى اسلامى در خصوص نشست غيرعلنى 
مجلس گفت: مجلس از راس ساعت 8 و پانزده دقيقه تا 
همين لحظه، جلسه غيرعلنى با حضور رياست محترم 
جمهور، وزرا، معاونين اقتصادى و مشــاورين ايشان در 

صحن علنى تشكيل داد.
وى افزود: در اين نشست موضوعاتى همچون توجه 
به مسائل اقتصادى بررسى و به طور دقيق و مفصل بحث 
شد و تصميمات خوبى مخصوصا در حوزه مسائل معيشت 

و موضوعات اقتصادى در بازار ارز و بورس گرفته شد.
رئيس  مجلس شوراى اسلامى يادآور شد: اميدواريم 
تصميمــات امروز ما، بتواند از مشــكلات اقتصادى در 

عرصه هاى مختلف گره گشايى كند.
تورم، زاده تصادف و اتفاق نیست
بلکه به نوعی مدیریت در اقتصاد

 تبدیل شده است
احد بيوته، نماينده مردم اردبيل، نمين، نير و سرعين 
نيز در نطق ميان دســتور خود، ضمن تقدير و تشكر از 
حضور حماســى مردم در يــوم الله ۲۲ بهمن، گفت: از 
مسئولان محترم مى خواهيم كه قدر اين حضور را دانسته 
و با تمام توان در جهت رفع مشكلات و دغدغه هاى مردم 
تلاش كند، همچنين از سخنان راهگشاى رياست محترم 

جمهور در راهپيمايى ۲۱ بهمن كه بيانگر دغدغه هاى 
مردم و لزوم توجه به مطالبات آنان بود، تشكر و قدردانى 

مى كنم.
نماينده مردم اردبيل، نمين، نير و سرعين در مجلس 
شوراى اسلامى، با بيان اينكه مردم از وعده هاى بى عمل 
خسته شده اند و انتظار دارند كه دولت با ارائه برنامه هاى 
مدون و عملى به اين وضعيت نابسامان پايان دهد. ادامه 
داد: متاسفانه طى ماه هاى اخير شاهد افزايش بى رويه و 
غيرقابل  كنترل قيمت كالاهاى اساسى به ويژه اقلامى كه 
بيشترين تاثير را بر معيشت مردم دارند، بوده ايم. با توجه 
بــه در پيش رو بودن ماه مبارک رمضان و عيد نوروز كه 
همواره با افزايش تقاضا براى برخى كالاها همراه است، 
دولت بايد از هم اكنون تمهيدات لازم را براى جلوگيرى 

از افزايش قيمت ها و كمبود كالاها اتخاذ كند.
بيوته در تذكر به وزير امور اقتصادى و دارايى، افزود: 
جنــاب آقاى همتى، گفتيد دلار نيمايى را بالا مى بريم 
تا قيمت دلار آزاد پايين بيايد اما ركورد سرعت افزايش 
قيمت دلار را شكستيم و در سه ماه بيش از ۵۰ درصد 
طــلا و ارز را گران كرديد، همچنيــن  دارو و كالاهاى 
اساســى گرانتر شده اند در كمتر از سه ماه قدرت خريد 

مردم را ۵۰ درصد كمتر كرده ايد.
وى تصريح كرد: تمام بازارها از بورس تا صادرات را 
دچار گرفتارى و سردرگمى كرده ايد، عدم ايفاى تعهدات 
و تكاليــف قانونى بانک ها در پرداخت وام فرزندآورى و 
ازدواج جوانان تا ســؤالات مكرر مراجعان به دفاتر همه 
نمايندگان كه مى پرســند چرا بــراى پرداخت يک وام 
۵۰ ميليونــى براى هزينه جراحى قلــب يک ايثارگر، 

منابع ندارند.
بيوتــه در تذكر بــه رئيس بانک مركــزى، يادآور 
شــد: جناب آقاى فرزين، چرا اين همه گل و بلبل هاى 
حضرتعالى را در سفره هاى مردم نمى بينيم؟ استانى كه 
طبق گزارش اداره كل اقتصاد و دارايى اســتان اردبيل 
رتبــه ۱6 خانوار شــهرى و رتبه ۱۵ متوســط هزينه 
 خانوار روســتايى را در ســطح كشور كسب كرده است 
رتبه ۲۹ نرخ تــورم در مهر ۱4۰3، رتبه 3۰ نرخ تورم 
خوراكــى و رتبه ۲۵ نرخ تــورم كالاى غيرخوراكى را 
 دارد، همچنيــن رتبه ۲۵ در ارائه تســهيلات بانكى را 

دارد.
بيوته اظهــار كرد: در نهايت تورم در ســر گردنه 
ايستادن دولت است يعنى قبل از اينكه مردم به دسترنج 
خودشان برسند دولت براى خود سهم جدا مى كند، تورم 
زاده تصادف و اتفاق نيســت، تورم تبديل شده به نوعى 
مديريت در اقتصاد، حرف را سفره مردم مى زند نه آمار 

شما. مردم ديگر از  نام خانوادگى خود هم مى گذرند.
وى افــزود: جناب آقاى مســرور؛ چــرا به خاطر 

خوش خدمتى با آقاى همتى از منطقه آزاد استان اردبيل 
هزينه كرديــد و افراد غير متخصص و بى تجربه به كار 
گرفته ايد؟ بنده به خاطر ورود منطقه آزاد ارس به خاک 
اســتان اردبيل با اصلاندوز محضرتان رسيده بودم، چرا 
به بنده دروغ گفتيد كه از افراد با تجربه از مناطق آزاد 
را به كار خواهيم گرفت؟ چه شد پس؟ چرا سياسى بازى 

و تيم بازى مى كنيد؟
نماينــده مردم اردبيل در مجلــس دوازدهم، بيان 
كرد: جناب آقاى مســرور در خصوص نحوه انتخاب و 
انتصاب هيئت مديره منطقه آزاد اســتان اردبيل منتظر 

توضيحات هستيم.
بيوته همچنين در تذكر به وزير فرهنگ و ارشــاد 
اســلامى، عنوان كرد: از شــما مى خواهم به وضعيت 
معيشتى و دفاعى هنرمندان كشور توجه ويژه اى داشته 
باشــيد، همچنين يادآور مى شوم چندين ماه است كه 
دستور تجهيز ارشاد اســلامى شهرستان نمين و شهر 
عنبران را صادر كرده ايد كه تا امروز هيچ قدمى برداشته 
نشده است و در خصوص شــهر توريستى سرعين كه 
ســالانه بيش از ۱۰ ميليون گردش ندارد دستور شروع 
احــداث اداره فرهنگ و ارشــاد را صــادر كرده ايد اما 
متاسفانه تا به امروز هيچ اقدامى صورت نگرفته است از 
وزير محترم ميراث فرهنگى، صنايع دستى براى تعيين 
تكليف سازمان توسعه گردشگرى در اين منطقه دستور 
اكيد بفرماييد تا شهر از چهره نامطلوب كه سال هاست 
درگير آن اســت، نجات يابد. از مجمع رياست محترم 
دادگسترى اســتان اردبيل هم تقاضا دارم در راستاى 

مشخص كردن تكليف قره سو اقدام عاجل كند.
عضو كميسيون فرهنگى مجلس شوراى اسلامى، 
در تذكر به وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعى، تاكيد كرد: 
آيا خبر داريد اخيرا بــراى پرداخت معوقات حق بيمه 
تامين اجتماعى مشكلاتى در روند عادى خدمات رسانى 
داروخانه ها و حتى بيمارستان ها به وجود آمده است، آيا 
مى دانيد از تيرماه تا امروز عدم پرداخت ســهم سازمان 
بيمه تامين اجتماعى به داروخانه هاى كشور باعث شده 
تا كار به جايى برســد كه داروخانه ها توان خريد دارو را 
نداشته باشد، تامين اجتماعى چرا در خواب است؟ چرا 
نمى تواند مديريت كند از شما مى خواهم به خاطر حمايت 
از مردم تحت پوشــش تامين اجتماعى و قشر كارگر و 
اقشار كم درآمد جامعه دستور دهيد نسبت به پرداخت 
معوقات بيمه كشور در خصوص استان اردبيل كه استانى 

كم درآمد است، اقدام عاجل شود.
صادرات محصولات در حوزه کشاورزی 

 و مواد غذایی باعث افزایش 
قیمت های داخلی شده است

افزون بر اخبار فوق، على شيرين زاد، نماينده مردم 

كرج و فرديس در نطق ميان دستور، گفت: حضرت امام 
خمينى )ره ( در ۲ فروردين ماه ۱368 مصادف با نيمه 
شــعبان تاكيد كردند كه انقلاب اســلامى مردم ايران، 
محدود به ايران نيســت بلكه نقطه آغاز انقلاب بزرگ 
جهان اســلام به پرچمدارى حضرت حجت )عج( است 
كه خداوند بر همه مسلمانان جهانيان منت نهد و ظهور و 
فرجش را در عصر حاضر قرار دهد و همچنين هشدار داده 
بودند كه انصراف مسئولان از اجراى مبانى حاكم بر اين 
 انقلاب مى تواند منجر به خسارتى جبران ناپذير و خيانتى

بزرگ شود.
وى با اشــاره به شــرايط امروز كشور و مشكلات 
مختلف، افزود: نشســت بدون هماهنگى با نمايندگان 
مجلس برگزار شــد در حالى كه مردم منتظر برگزارى 
جلسه اســتيضاح وزير اقتصاد بودند؛ استيضاح يكى از 
حقوق قانونى مجلس و براى نمايندگان مجلس تبديل 
به تكليف مى شود و اگر اين جلسات در چارچوب تعامل 
و همكارى باشــد، اشــكالى ندارد، اما بايد اين فرصت 
به طور مســاوى بــه نمايندگان مجلــس و دولت براى 
ايجــاد گفتمان متحد كارشناســانه در مقابل جريانى 
كه راه را اشــتباه مى رود و يا شــايد دچار خطا و تعلل 
اســت داده شــود؛ در مورد اين موضوع گلايه داريم و 
شــاهد اين نبوديم و عملا اين جلســه باعث  شد كه 
اســتيضاح از  شدت خود خارج شــود  و يا دو فرصت 
در اختيــار دولت براى دفاع از خــودش قرار داديم در 
 حالــى كه يک فرصت مى خواهيــم  در اختيار مجلس 

قرار دهيم.
نماينده مردم كرج و فرديس در مجلس دوازدهم، 
ادامــه داد: دولــت تاكيد بــر وفاق ملــى دارد، آقاى 
رئيس جمهور! اگر شما شعار وفاق مى دهيد و ما هم از آن 
دفاع مى كنيم آيا نياز به اين هم عزل و نصب است؟ آيا 
همه مديرانى كه تغيير مى كنند شايسته تر هستند؟ كشور 
بايد چند ماه معطل و متوقف اين جابه جايى ها باشــد؟ 
بســيارى از ادارات كل هنوز تكليف خود را نمى دانند و 
اين وضعيــت موجب بلاتكليفى و توقف در برخى امور 

كشور شده است.
شــيرين زاد يادآور شد: در شــرايطى كه در كشور 
با مشــكلات اقتصادى پيچيده مواجه هستيم صادرات 
برخى محصــولات به ويژه در حوزه كشــاورزى و مواد 
غذايى باعث افزايش قيمت هاى داخلى شــده و دولت 
 آن را قانونــى و وظيفــه خود مى دانــد در اين رابطه 
حرفــى نيســت اما آيــا در همــه حوزه ها بــه قانون 
عمــل مى كنيد؟ رشــد 8 درصدى اقتصــادى كه در 
قانون ذكر شــده، به طــور كامل اجرائى نمى شــود و 
گفتيــد غيرقابــل اجرا اســت؛ چرا قوانيــن بر زمين 
 مانده كه براى كشــور حياتى اســت، به درستى اجرا 

نمى شوند؟
اعلام وصول سؤال ملی نمایندگان

 از وزرای نیرو و آموزش
محمد رشيدى، عضو هيئت رئيسه مجلس در جلسه 
علنى ديروز مجلس شوراى اسلامى موارد اعلام وصول 
شده بر اســاس گزارش كميسيون هاى كشاورزى، آب، 
منابــع طبيعى و محيط زيســت و آموزش و تحقيقات 

مجلس را به شرح زير قرائت كرد:
سؤال ملى حامد يزديان، نماينده اصفهان و تعدادى 
از نمايندگان از وزير نيرو در خصوص عملكرد ســازمان 
توسعه و بهره بردارى فناورى هاى نوين آب هاى جوى از 

بدو تأسيس و در سال ۱4۰۲ و ۱4۰3.
ســؤال ملى كمال حســين پور، نماينده پيرانشهر 
و تعــدادى از نماينــدگان از وزير آمــوزش و پرورش 
در خصــوص علت عقب ماندگى در نوســازى و تجهيز 
 مــدارس مناطق محــروم و عدم جمــع آورى مدارس 

كانكسى.

باتأکیدبرکلیدواژه»امنیتدربرابرامنیت«صورتگرفت

هشدار كوبنده فرمانده كل ارتش به دشمن با تکیه بر فرمان رهبر انقلاب

عراقچی: سیاست حذف ایران از ترتیبات منطقه شکست خورده است

فرماندهکلارتشجمهوریاسلامىايرانگفت:فرماندهى
معظــمکلقوا11روزپیشفرمودندکهاگرتهديدراعملى
کنند،ماهمعملىمىکنیم.اگربهامنیتملتتعرضکنند،
ماهمبهامنیتآنهاتعرضخواهیمکرد.اينيکفرمانصريح
برایمابود؛بعدازظهرروز1۹بهمنفرماندهانطرحهایخود
رابرایاجرایاينفرمــانبهروزکردندوالانکاملاًآماده

اقدامهستیم.
امير سرلشــكر سيد عبدالرحيم موســوى، فرمانده كل ارتش 
جمهورى اســلامى ايران در چهارمين اجلاسيه بين المللى فعالان 
مهدوى كه به ميزبانى نيروى هوائى ارتش برگزار شد، گفت: بنيانگذار 
جمهورى اسلامى ايران حضرت امام خمينى)ره( با انقلاب اسلامى 
يک چشم انداز روشن براى جامعه منتظر ايجاد كردند و روى اعتقادات 
بى پايه و اساس قبلى در فهم نادرست از زمينه هاى ظهور خط بطلان 
كشيدند و اين اعتقاد را رواج دادند كه بايد مقدمات ظهور با تلاش 

و مبارزه و از پاى ننشستن فراهم شود.
امير سرلشكر موسوى افزود: از مهم ترين رهنمودهاى رهبر معظم 
انقلاب اسلامى نيز، بيانيه گام دوم انقلاب است كه هدف اصلى آن 
نزديک شدن اين انقلاب به آرمان هاى بزرگ خود يعنى آمادگى براى 

طلوع خورشيد ولايت عظمى است.
فرمانــده كل ارتش اظهار كرد: بيانيه گام دوم انقلاب به عنوان 
مهم ترين سند انقلاب اسلامى دو نقطه عطف دارد؛ اول، زمينه سازى 
ظهور و ديگرى، ايجاد تمدن نوين اســلامى كه هر دو، هدف اصلى 

انقلاب اسلامى هستند و از منظرى يک هدف محسوب مى شوند.
امير سرلشــكر موسوى در بخش ديگرى از سخنان خود بيان 
كرد: ما در ارتش جمهورى اسلامى ايران به عنوان كسانى كه تحت 
فرماندهى مستقيم مقام معظم رهبرى هستيم بلافاصله پس از صدور 
بيانيه گام دوم انقلاب دست به كار شديم و راهبرد تعالى و ارتقاى 

ارتش به ارتش منتظر و شايسته ظهور را تبيين و برنامه هاى آن را 
آغاز كرديم. وى اذعان كرد: آمادگى و آماده ســازى براى ظهور نياز 
به خودسازى معنوى، اخلاقى، عملى و پيوندهاى دينى با مؤمنين 
براى پنجه در پنجه انداختن با زورگويان و همچنين جامعه پردازى 

و تمدن سازى دارد.
فرمانده كل ارتش با اشاره به اينكه بايد به ايجاد جامعه ايده آل در 
انديشه، رفتار و تلاش براى ارتقا در حوزه هاى مختلف علمى، اجتماعى 
و قدرت خود بينديشيم، گفت: هنگامى كه به ماهيت دين، تعليم   ها 
و تكاليف زندگى از منظر دين فكر مى كنيم به اين نتيجه مى رسيم 
كه روزگار انتظار نه تنها روزگار سستى، بى تفاوتى و ظلم پذيرى نيست 
بلكه دوران تكاليف است و آن تكليف بزرگ، نگهبانى دين خدا است.
امير سرلشكر موسوى خاطرنشان كرد: لازمه انتظار پويا تلاش، 
آمادگى و آماده ســازى جامعه براى ظهور است. انتظار مترصد يک 
حقيقت و آينده حتمى و قطعى بودن است؛ به خصوص انتظار يک 

منجى حى و حاضر.
فرمانــده كل ارتش افزود: از الزامات انتظار، مبارزه و حركت به 
سمت صلاح، مقاومت و تسليم ناپذيرى در برابر ظلم و استكبار، اعتماد 
و اميدوارى به آينده و دورى از يأس است و بسيارى از اين بايدهايى 

كه عنوان كردم برگرفته از بيانيه گام دوم انقلاب است.
امير سرلشكر موسوى ادامه داد: مردان و زنان مقاومت امروز در 
فلسطين، غزه، لبنان، يمن و عراق نمونه هاى برجسته از منتظران 
انقلابى هستند. حزب الله، حماس، انصارالله و حشد الشعبى قهرمانان 

تاريخ و ستارگان درخشان راهنماى حق طلبان عالم هستند.
فرمانده كل ارتش خاطرنشان كرد: كودكان و نوجوانان امروز با 
الگوى شهيدان، مجاهدان و رزمندگان مقاومت به جوانى مى رسند 
و با آرمان انتظار، تاريكى ظلم نظام ســلطه به سركردگى آمريكا و 
جنايتكاران صهيونى را برنمى تابند و دل در گرو روشــنى ظهور آن 

ذخيره الهى عدالت گستر، چشم به فرداى اميد دارند. وى در بخش 
ديگرى از ســخنان خود گفت: نايب آقا امام زمان و رهبر عزيزتر از 
جانمان مى فرمايند بزرگ ترين خاصيت اين اعتقاد يعنى مهدويت 
در ميان شيعيان اميدآفرينى است. جامعه اسلامى و تشيع فقط به 
برجستگى هاى تاريخ خود در گذشته متكى نيست، بلكه چشم به 
آينده دارد و مى داند كه اين دوران تاريكى، ظلم، تسلط ناحق و باطل 

قطعاً سپرى خواهد شد.
امير سرلشكر موســوى تاكيد كرد: رسيدن به تمدن مهدوى 
نيازمند گفتمان سازى مهدوى در جامعه است كه بر اساس سخنان 
مقــام معظم رهبرى راهبردها و راهكارهاى متعددى دارد كه از آن 
جمله توليد فكر و پرورش انسان ها، آمادگى علمى و اخلاقى، تداوم 
راه غدير و ترســيم و ادامه اين راه با افق مهدويت، مجهز شــدن به 

قدرت و كار دقيق علمى و عالمانه است.
فرمانده كل ارتش ضمن اشاره به اينكه مقدمه تشكيل تمدن 
اسلامى براى ظهور، استقامت و پايدارى از طريق گم نكردن مسير، 
الگو شدن ملت و تاثيرپذيرى فكرى ملت ها از اسلام عزيز است، اذعان 
كرد: البته دشمن هم با القاى روح نااميدى و ايجاد فضاى يأس آلود، 
تحريف انديشه مهدويت در مردم و ايجاد نفاق و احساس ضعف در 

ملت ها و ترويج عادت هاى غلط اجتماعى را دنبال مى كند.
وى افزود: آنچه كه ما در ارتش علاوه بر مطالب ياد شده دنبال 
مى كنيم، عنايت به محوريت جوانان كه اكثريت حضار محترم اين 
جلسه باشكوه را تشكيل مى دهند، است. عنايت به محوريت جوانان 
در گام دوم انقلاب و ترجمان اين منشور براى ما، تربيت افسران و 

درجه داران شايسته، آماده و مستحق ظهور است.
امير سرلشكر موسوى تصريح كرد: يكى ديگر از مهم ترين الزامات 
و وظايف ما در مقوله آماده سازى زمينه ظهور، ايستادن پاى شعارهاى 
جهانى انقلاب اســت. يعنى ايستادن پاى آزادى، اخلاق، مهدويت، 

معنويت، عدالت، استقلال، عزت، عقلانيت و برادرى، تلاش و پشتكار، 
توليد فكر از اقيانوس عظيم معارف با بهره گيرى بيشتر از عالمان دينى.

فرمانــده كل ارتش گفت: در مرحله بعد دفاع زبانى و عملى از 
نظريه هاى انقلابى در مقابل زورگويان و گردن كشان عالم و ارتقاى 
قدرت نظامى، سياسى، اقتصادى و فرهنگى است. حتماً لازم است كه 
موفقيت هاى خود در عبور از سختى ها، تنگناها و بحران هاى گذشته 
براى نســل جوان بازگو، تشريح و تبيين شود. وى اظهار كرد: ما از 
سختى هاى بسيارى عبور كرده ايم و در 46 سال گذشته دشمنان ما با 
تمام قدرت سعى در متوقف كردن، نابود كردن، كند كردن و منحرف 
كردن انقلاب داشته اند اما اين ملت با رهبرى امامين انقلاب و خون 
شــهيدانش از همه اين توطئه ها با سربلندى و موفقيت عبور كرده 
است. امير سرلشكر موسوى تصريح كرد: تک به تک اين موفقيت ها 
بايستى در جلسات مفصل تر براى جوانان تشريح و تبيين شود. انتقال 
روحيه »ما مى توانيم« دائماً بايد در دســتور كار ما باشد.وى گفت: 
ما بايد پيامدهاى فرهنگ مهدويت برگرفته از انديشــه مقام معظم 
رهبرى را از جمله تقرب به خداوند بزرگ، آرامش روحى و روانى، بروز 
استعدادها، استقرار عدالت، اميدبخشى به جوامع و ملت ها، رهايى از 
يوغ استعمار و استكبار، هموار شدن مسير نيل به جمعيت و تمدن 
اسلامى، حركت در صراط مستقيم و عزت امت اسلامى را تشريح و 
تبيين كنيم و براى مشاركت بيشتر مردم در فرهنگ سازى مهدوى 
و ارتقاى بصيرت براى رسيدن به سطوح بالاتر آمادگى ظهور، تلاش 
كنيم. فرمانده كل ارتش خاطرنشــان كرد: با توجه دقيق به انذار و 
بشارت  در اين راه نورانى با زعامت رهبر علوى تبار و فاطمى سرشت 
عزيزتر از جانمان به پيش خواهيم رفت. در اين مســير هيچ مانع، 
مشكل، چالش و سنگ اندازى هيچ دشمنى ما را نه متوقف، نه كُند 

و نه منحرف خواهد كرد.
وى در بخش ديگرى از سخنان خود گفت: اشتباه مى كنند آنهايى 

كــه ما را بين دو انتخاب مخير كرده اند، يا امضاى يک تكه كاغذ يا 
قبول ضربه نظامى. نافهم هستند كه نمى دانند سيدالشهدا)ع( تكليف 
عىَّ ابنَ  همه ما را با صراحت روشن و مشخص كرده اند »ألا وَإنَّ الدَّ
زَ بيَنَ اثنَتينِ بيَنَ السُلَّهِ وَ الذِلهَّ وَ هَيهاتَ مِنّا الذِلهَُّ« است. عىِّ قَد رَكَّ الدَّ
امير سرلشكر موسوى اذعان كرد: اين هم از عبرت هاى تاريخ و 
زمانه است كه يک نفر با سوابق معلوم و پاره كردن قرارداد قبلى ما 
را بين دو كار مخيّر مى كند. به خواست خداوند بزرگ ما قدرتمند 

هستيم و ملت بزرگ ايران قدرتمند است.
فرمانده كل ارتش تاكيد كرد: فرماندهى معظم كل قوا ۱۱ روز 
پيش فرمودند كه اگر تهديد را عملى كنند، ما هم عملى مى كنيم. 
اگر به امنيت ملت تعرض كنند، ما هم به امنيت آنها تعرض خواهيم 
كــرد. اين يک فرمان صريح بــراى ما بود؛ بعدازظهر روز ۱۹ بهمن 
فرماندهان طرح هاى خود را براى اجراى اين فرمان به روز كردند و 

الان كاملًا آماده اقدام هستيم.
به گزارش ايسنا، وى ادامه داد: خردورزى ما را به حساب قدرت 
خودشان نگذارند كه با 4 سنگى كه به آسمان ايران پرتاب كردند، هوا 
برشان داشته است؛ امر براى آنها مشتبه شده و با محاسبات غلط، دست 
به خودزنى شناختى زده اند و خود را دچار توهم و گمراهى مى كنند، 
با خواست خداوند عاقبت اين توهم و گمراهى زوال و نابودى است. 
امير سرلشكر موسوى خاطرنشان كرد: ما امت »هيهات منا الذله« 
هستيم. ما با خداى خود، امام، پرچم، ايران عزيز، ملت بصير و صبور 
خود عهد بسته ايم و به خون ۲۰۰ هزار شهيد اين آب و خاک، بيش 
از ۵۰ هزار شهيد غزه، به خون شهيد سيد حسن نصرالله، سيد هاشم 
صفى الدين، عماد مغنيه، اسماعيل هنيه و يحيى سنوار سوگند ياد 
كرده ايم كه تا آخر با سلطه آمريكا مبارزه خواهيم كرد تا سر جاى 
 خود بنشيند و به حقوق ملت ها احترام بگذارد، اين لازمه انتظار است. 

اللهم عجل لوليک الفرج.

بقیهازصفحه2
وزير خارجه به نقش كليدى بندر چابهار اشــاره و بيان كرد: 
چابهار به عنوان دروازه طلايى ورود كشــورهاى حوزه اقيانوس 
هند به منطقه و اتصال آنها به اوراسيا و از آنجا به اروپا از طريق 

راه هاى ترانزيتى ايران است.
عراقچى افزود: چابهار فقط موضوع بين ايران و هند نيست، 
بلكه موضوع ايران و همه كشــورهاى حوزه اقيانوس هند است. 
اميدواريم مسير توسعه چابهار ادامه يابد و جمهورى اسلامى ايران 
مصمم است اين مسير را ادامه دهد و در هر شرايطى بندر چابهار 

را به يک بندر شكوفا تبديل كند.
عراقچی: ایران 

زبان تهدید و فشار را برنمی تابد
وولفگانگ آمادئوس برولهارت، نماينده ويژه سوئيس در امور 
خاورميانه و شــمال آفريقا روز دوشنبه ۲۹ بهمن ماه در حاشيه 
هشتمين كنفرانس كشثرهاى حاشيه اقيانوس هند در مسقط با 
سيدعباس عراقچى وزير امور خارجه ديدار كرد. وزير امور خارجه 
با اشاره به سوابق ديرينه و حسنه روابط دو كشور در ابعاد دوجانبه 
و چندجانبه، از تلاش هاى سوئيس به عنوان حافظ منافع آمريكا 
تقدير كرد و نقش سازنده سوئيس را در كمک به تقويت صلح و 

ثبات در منطقه حائز اهميت دانست. 
عراقچى با استقبال از برگزارى نشست آتى رايزنى هاى سياسى 
بين دو كشــور در تهران،  تصريح كرد: ما بر تداوم گفت وگوها و 
همكارى هاى دو كشور در اين راستا تاكيد داريم. وزير امور خارجه 
همچنين با اشاره به برگزارى سه دور مذاكرات ايران و سه كشور 
اروپايــى و آمادگى ايران براى تــداوم آن، تاكيد كرد جمهورى 
اســلامى ايران زبان تهديد و فشار را برنمى تابد و سياست فشار 

حداكثرى مسلما شكست خواهد خورد.
نماينده ويژه ســوئيس نيز در اين ديدار با ارائه گزارشــى از 
تلاش هاى كشورش در راستاى برقرارى صلح و ثبات جهانى، بر 

نقش مهم و اثرگذار ايران در منطقه تأكيد كرد.
وى همچنين اســتمرار  گفت وگوهاى دوجانبه با ايران در 
زمينه هاى مختلف دوجانبه و منطقه اى را حائز اهميت دانســت 
و بر تمايل و آمادگى خود براى تداوم گفت وگوها و مشورت هاى 
دوجانبه از جمله در خلال دور آتى نشست رايزنى هاى دو كشور 
در تهــران تاكيد كرد. طرفيــن در اين ديدار در خصوص برخى 
موضوعات مورد اهتمام مشترک در عرصه منطقه اى و بين المللى 

تبادل نظر كردند.
على يوسف احمد الشريف، وزير خارجه جديد سودان كه به 
منظــور ديدار و گفت وگو با مقامات ايرانى در تهران حضور دارد، 
)دوشنبه( ۲۹ بهمن ماه پس از ديدار و رايزنى با سيدعباس عراقچى 
همتاى ايرانى در نشســت خبرى مشترک به تشريح رايزنى هاى 

انجام شده پرداخت.
وى ضمن ابراز خرســندى از حضــور در تهران گفت:  باعث 
افتخــارم بود كه با وزير امور خارجه ايران در تهران زيبا ملاقات 

كردم.
وزير خارجه ســودان بيان كرد: مسائل مورد علاقه دو كشور 
را به بحث گذاشــتيم در خصوص مسائل دوجانبه و منطقه اى و 

بين المللى گفت وگو كرديم.
ارتش ملی سودان زمام کار را به دست گرفته

على يوســف احمد الشريف گفت: توافق كامل و جامعى در 
خصوص مســائل مطرح شده داشتيم و افتخار اين را داشتم كه 
آخرين تحولات سودان را براى ايشان توضيح دادم و اينكه ارتش 

ملى ســودان كه توانســته زمام كار را به دست بگيرد و در برابر 
اين شبه نظاميان شورشى كه با استفاده از برنامه هاى خارجى به 

دنبال ويران كردن سودان هستند، بايستد. 
وزير خارجه ســودان افزود: بــه وزير خارجه ايران گفتم كه 
ان شــاءالله جنگ به پايان خود نزديک شده و ارتش ما توانسته 

مناطق اشغال شده را بازپس بگيرد. 
وى عنوان كرد: در ديدار جنايات وحشيانه شورشيان كه عليه 
مردم ســودان اعمال شده را توضيح داده و تأكيد كردم كه اين 
مردم ســودان بودند كه در نهايت بسيار آسيب ديدند و زندگى، 
پول و آبرو و هر آنچه داشــتند را از دســت دادند و مورد تجاوز 

بسيار شنيعى قرار گرفتند.
رئيس دستگاه ديپلماسى سودان گفت: جناياتى كه مربوط 

به جنايات حقوق بشرى است.
نشست کمیسیون مشترک اقتصادی

 احتمالا در ماه می
على يوسف احمد الشريف افزود:  درباره زمينه هاى همكارى 
دوجانبه گفت وگو كرديم. دو يادداشت تفاهمى كه امضا شد، بسيار 
مهم است. يادداشت اول درباره كميته مشورت هاى سياسى است 

كه فكر مى كنم اولين نشست آن را با جلسه آغاز كرديم.
وى بيان كرد:  مشورت هاى سياسى استمرار خواهد داشت. 
ســالانه دو بــار، يک بــار در ايران و يک بار در ســودان برگزار 

خواهد شد.
وزير خارجه ســودان به يادداشــت ديگر درباره لغو رواديد 
سياســى و خدمت هم اشــاره كرد و اظهار داشت: توافق كرديم 
كميســيون مشترک اقتصادى دو كشور برگزار شود كه احتمالا 

در ماه مى آينده برگزار خواهد شد. 

على يوسف احمد الشريف اضافه كرد: قرار است بنده با وزير 
جهاد كشاورزى ايران در خصوص برنامه هاى مربوط به كميسيون 

گفت وگو كنم.
علاقه مندیم ایران نقشی در بازسازی سودان 

داشته باشد
وى بيان كرد: به عراقچى تأكيد كردم كه تجار و سرمايه گذاران 
و شركت هاى بخش خصوصى و دولتى سودان آمادگى همكارى 
نزديک با همتايان خود را دارند و ان شــاءالله همزمان با برگزارى 
نشست كميسيون مشترک، اين تجار هم حضور خواهند داشت 
و اين اقدام خوبى در راستاى تصميم گيرى براى بازسازى سودان 

خواهد بود. 
اين ديپلمات عالى رتبه سودانى گفت: با توجه به تجربيات و 
امكانات و توانمندى هاى ايران علاقه منديم ايران نقشى در بازسازى 

سودان داشته باشد.
مخالف کوچاندن مردم فلسطین 

به خارج از سرزمینشان هستیم
على يوسف احمد الشريف گفت: با برگزارى نشست فوق العاده 
سازمان همكارى اسلامى درباره موضوع غزه موافقت كرديم و حتما 
در اين نشست شركت خواهيم كرد. در كنفرانس سران عربى هم 

درباره مسئله فلسطين شركت خواهيم كرد.
وى گفت: ما در كنار مســئله فلسطين و مخالف كوچاندن 

مردم فلسطين به خارج از سرزمين آبا و اجداديشان هستيم.
وزير خارجه ســودان افزود: دربــاره همكارى هاى بانكى و 
فرهنگــى و آموزش گفت وگو كردم. به نيابت از خودم و ســفير 
 سودان و هيئت همراه از عراقچى و همه مسئولان ايرانى قدردانى 

مى كنم.

عراقچی درباره یادداشت اجرائی ترامپ:
 به توسعه چابهار ادامه می دهیم

وزيــر خارجه در كنفرانس خبرى مشــترک با وزير خارجه 
سودان، در پاسخ به سؤالى درباره گفت وگو با وزير خارجه هند در 
مسقط و اينكه آيا موضوع لغو معافيت ها درباره بندر چابهار كه در 
يادداشت اجرائى ترامپ به آن اشاره شده نيز مورد گفت وگو قرار 
گرفت؟ گفت: با وزير خارجه هند درباره موضوع چابهار صحبت 
مفصلى داشتم. بحث چابهار بحث ايران و هند فقط نيست. چابهار 
يک دروازه طلايى براى مجموعه كشورهاى حوزه اقيانوس هند به 
منظور اتصال به منطقه اوراسيا و از آنجا به سمت اروپا از طريق 
ايران و اين مســير از طريق راه آهن ايران به مراتب نزديک تر و 

ارزان تر نسبت به مسيرهاى ديگر است.
وى بيان كرد: هند در اين خصوص سال هاست كه ابراز علاقه 
كرده و در چابهار توافق ۱۰ ســاله با هند داريم و سرمايه گذارى 
كردند. همكارى هاى ما ادامه پيدا مى كند و البته يكى از مواردى 
كه در چارچوب فشار حداكثرى رئيس جمهور آمريكا اشاره كرده، 
مربوط به همين موضوع اســت و البته بايد ديد كه چه تصميم 

اجرائى عملياتى خواهند گرفت.
عراقچى افزود: آنچه در سند است فقط اشاراتى به اين موضوع 
دارد. در جريان هستيم كه مشورت هايى بين دولت هند و دولت 
آمريكا جريان دارد و در اين خصوص دوستان ما در هند هستند كه 
بايد تصميم بگيرند كه چگونه با ايران در چابهار همكارى خواهند 
كرد. وزير خارجه تصريح كرد: چابهار بخشى از سياست توسعه دريا 
محور ايران است و ايران به توسعه بندر چابهار و حوزه مكران در 
هر شــرايطى ادامه خواهد داد و كشورهاى ديگرى كه علاقه مند 
باشند از اين فرصت استفاده كنند مورد استقبال ايران خواهند بود.

طحاننظیف:

مصوبه تعویق ۶ ماهه انتخابات شورا ها 
ابهاماتی دارد

سخنگویشوراینگهبانگفت:بابررســىهايىکهدرشوراینگهباننسبت
بهمصوبهاصلاحقانونانتخاباتشــوراهایاسلامىشــهروروستاصورتگرفت،
مــاده2ايــناصلاحیهکــهمربوطبــهتعويــق6ماهــهانتخاباتاســت،

ابهاماتىدارد.
دكتر  هادى طحان نظيف، ســخنگوى شــوراى نگهبان در گفت و گو بــا خبرگزارى صدا و 
ســيما با بيان اينكه ماده ۲ مصوبه اصلاح قانون انتخابات شورا هاى اسلامى پس از بررسى هاى 
شــوراى نگهبان مشــخص شــد كه با ابهاماتى رو به رو اســت؛ افزود: اين مصوبه هم از جهت 
ســازوكار هاى اجرائى برگزارى همزمان انتخابات شورا ها و انتخابات ميان دوره اى مجلس و هم 
 از جهت زمانبندى انجام وظايف شورا ها مثل تصويب بودجه شهردارى ها و دهيارى با ابهاماتى 

رو به روست.
به گزارش پايگاه اطلاع رسانى شوراى نگهبان، وى همچنين با اشاره به اينكه تا اين لحظه 
هنوز نظر هيئت عالى نظارت مجمع تشخيص مصلحت نظام را از جهت تطبيق با سياست هاى 
كلى نظام دريافت نكرده ايم؛ گفت: اين مصوبه جهت رفع اين ابهامات به مجلس برگشت داده 
مى شــود و طبيعتا كيفيت و نحوه اصلاح در اختيار مجلس است. چنانچه اصلاح شود، مجددا 

بررسى و نظر نهائى شوراى نگهبان اعلام مى شود.

سخنگوی دولت: مذاكره با آمریکا معنا ندارد
بقيه از صفحه 3

آمریکایی ها به آن چیزی که خودشان امضا کرده بودند پایبند نبودند
مهاجرانى درخصوص اهميت ســفر امير قطر به تهران گفت: باب مذاكره و ارتباط با كشورهاى 
همســايه، به ويژه قطر، هميشــه برقرار بوده است، اين طرف مقابل بود كه با خروج از ميز مذاكره و 
اعمال »فشــار حداكثرى«، راه مذاكره را بست. ما نشســتيم و مذاكره كرديم و همه دنيا هم اين را 
ديد و شــخص ديگرى از پاى ميز مذاكره خارج شد و آنها بودند كه به آن چيزى كه خودشان امضا 

كرده بودند پايبند نبودند. 
وى افزود: لذا طبيعتاً در شرايطى كه فشار حداكثرى را ابلاغ مى كنند مذاكره معنايى ندارد ولى 
ما مردم اهل مذاكره هستيم همه دنيا هم اين موضوع را مى داند. ايران همواره از گفت وگو و برقرار 
صلح با دنيا استقبال مى كند و سفر امير قطر به ايران را به عنوان سفر امير كشور همسايه مان كه با 

هم مرز آبى مشترک داريم، مبارک مى دانيم.
ســخنگوى دولت درباره جزئيات نامه كمال خرازى به رهبر انقلاب، تشريح كرد: من از جزئيات 
نامه او اطلاعى ندارم و چون خطاب به مقام معظم رهبرى نوشــته  شــده است، بنده در جريان آن 

نيستم.
 میزان افزایش حقوق کارگران به توافق میان کارگران و کارفرمایان بستگی دارد

مهاجرانى در جمع خبرنگاران و درپاســخ به ســؤال ديگرى درباره افزايش 3۰ درصدى حقوق 
كارگران، افزود:  نماينده كارگران با نماينده كارفرمايان و دولت به عنوان ضلع ســوم كه فقط ناظر 
است، در جلساتى با همديگر گفت وگو مى كنند. طبيعتا تعيين حداقل مزد در حيطه وظايف شوراى 

عالى كار است و بستگى به توافق بين كارگر و كارفرما دارد. 
وى تصريح كرد: مســلم است كه نماينده كارفرما هم بايد بپذيرد كه با توجه به شرايط موجود 
مى تواند پرداختى داشته باشد يا خير؟ اما طبيعتاً هر رقمى كه بتوانند با هم به توافق برسند، دولت 
از آن حمايت مى كند. البته دولت در بسيارى از زمينه ها، خود نيز به نوعى كارفرما است، زيرا حجم 
زيــادى از نيروهايى كه كار مى كنند، تحــت تأثير اين موضوع قرار دارند، از اين رو در عين حال كه 

ذى نفع است اما دخالت نمى كند.
ســخنگوى دولت درباره اينكه سياســت حذف ارز نيمايى، تصميــم وزارت اقتصاد بود و عدم 
پاســخگويى نســبت به اين موضوع و افزايش مسئوليت نســبت به آنچه توجيهى دارد؟ گفت: ما 
هيچ گونه تعارضى را در داخل دولت بين دستگاه ها و وزارتخانه هاى مختلف نداريم. طبيعتاً تصميمى 
كه گرفته مى شود، تصميم دولت است و اگر كسى نقدى دارد، در فضاى كارشناسى مطرح مى كند، 
اما بعد از آن همه ما تيم رئيس جمهور هســتيم و هر تصميمى كه اتخاذ مى شــود، حتماً با تمام قوا 

تلاش مى كنيم كه آن تصميم اجرائى شود.
مهاجرانى بيان كرد: اين موضوع تكليف برنامه هفتم بود كه بايد حتماً انجام مى شد و مسلماً ما 
اختلاف و عدم پاســخگويى نداريم. كار شما رسانه ها قدرى سخت شده است، لطفا كمک كنيد كه 
صدا به صدا برســد. بارها آقاى فرزين و آقاى همتى پاسخ هايى را داده اند و توضيحات بيشترى ارائه 

كرده اند، اما متأسفانه به اندازه اى كه لازم است، صداها به گوش عموم نمى رسد. 
وى با بيان اينكه هيچ گونه تعارضى در اين زمينه وجود ندارد، تاكيد كرد: دولت يكدست است 

و كار خود را انجام مى دهد. 
فرزین از بانک مرکزی نمی رود

وى در پاســخ به ســؤالى درباره شايعات بركنارى و يا اســتيضاح رئيس كل بانک توضيح داد: 
برنامه اى براى تغيير آقاى فرزين وجود ندارد و اميدوار هســتيم كه با هماهنگى خوبى كه بين تيم 

اقتصادى دولت شكل مى گيرد از شرايطى فعلى به خوبى عبور كنيم.
گفتنى اســت، ســخنگوى دولت صبح دوشــنبه )۲۹ بهمن( به منظور انجام سفرى ۲ روزه، با 
استقبال فرماندار عسلويه، مديرعامل سازمان منطقه ويژه اقتصادى انرژى پارس و مديرعامل شركت 

نفت و گاز پارس وارد فرودگاه بين المللى خليج فارس عسلويه شد.
نشست با بانوان شاغل در صنعت نفت، ديدار با مديرعامل منطقه آزاد عسلويه و ديدار با بانوان 

فعال عسلويه و كنگان، از برنامه هاى مهاجرانى در نخستين روز اين سفر بود.


